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W Sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15 radnych.

Ponadto udział w Sesji wzięli:

1. Pan Stefan Pawłowski – Wójt Gminy
2. Pan Krzysztof Głowacki – Sekretarz Gminy
3. Pani Wioletta Kujawa – Skarbnik Gminy
4. Pani Iwona Łukaszewska – Kierownik GOPS
5. Pani Malwina Kiersikowska – Adwokat
6. Pan Sławomir Rudnicki – Radny Powiatu Ciechanowskiego
7. Pan Mariusz Lewandowski - Dzielnicowy gminy Ciechanów

Przebieg obrad:

Obrady otworzył Pan Karol Makijonko – Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów. Powitał wszystkich
obecnych oraz stwierdził quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał. Przewodniczący Rady
złożył życzenia z okazji Dnia Samorządowca.
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił wniosek Wójta Gminy Ciechanów o wprowadzenie do porządku
obrad projektów uchwał:
- w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich na terenie Gminy Ciechanów,
- w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ciechanowskiemu na realizację zadania
,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1222W w miejscowości Grędzice,
oraz wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność
Gminy Ciechanów nieruchomości gruntowej w miejscowości Mieszki Atle.
Radni jednomyślnie przyjęli porządek obrad wraz z proponowanymi zmianami:
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.
2. Wnioski i uwagi do protokołów z poprzednich Sesji.
3. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta.
4. Wypowiedzi radnych gminy.
5. Wypowiedzi i zapytania sołtysów.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanów.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na rok 2024.
8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do wyboru ławników.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich na terenie Gminy
Ciechanów.
10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego dla części obrębów geodezyjnych Kargoszyn, Ropele i Niestum w zakresie ustalenia
przebiegu odcinka trasy linii elektroenergetycznej 110 kV przez teren gminy Ciechanów.
11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ciechanowskiemu na realizację
zadania ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1222W w miejscowości Grędzice.



12.    Przyjęcie sprawozdania z realizacji "Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów
alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii za 2023 rok.
13.    Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz
Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Ciechanów za 2023 rok.
14.    Przyjęcie Oceny Zasobów Pomocy Społecznej za 2023 rok.
15.    Wolne wnioski i zapytania.
16.    Odpowiedzi na pytania i wnioski.
17.    Zamknięcie obrad.
Ad. 2 Wnioski i uwagi do protokołu z poprzedniej Sesji.
Brak.
Ad. 3 Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta.
Pan Wójt złożył życzenia z okazji Dnia Samorządowca.
Sprawozdanie dot. inwestycji – przetargi, które zostały ogłoszone na stronie BIP Gminy:
I przetarg na opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania pn., Budowa sieci
wodociągowej i sieci kanalizacyjnej na terenie Gminy Ciechanów” – 13 zadań w miejscowościach:
Kownaty Żędowe (2 zadania), Nużewo (4 zadania), Ropele, Mieszki Różki (4 zadania), Niechodzin, sieć
wodociągowa i kanalizacyjna m. Kargoszyn, Ujazdówek,
II przetarg na wykonanie otworu studziennego na stacji uzdatniania w Chotumiu,
III przetarg – budowa nowych sieci wodociągowych i sieci kanalizacyjnych na terenie Gminy Ciechanów
(łącznie 11 zadań): kanalizacja w m. Chruszczewo, wodociąg w miejscowości: Pęchcin, Niestum (2
zadania), Gąski (2 zadania), Ujazdówek (2 zadania) Nużewko, Ujazdowo, Rutki Begny.
- w najbliższym czasie zostanie ogłoszony przetarg na sporządzenie planu ogólnego,
- rozpoczęły się prace na ul. Chruszczewskiej w m. Chruszczewo – Kargoszyn
- w najbliższym czasie rozpoczną się prace drogowe w Kanigówku,
- budowa garażu w Modle postępuje zgodnie z ustaleniami.
Pan Wójt poinformował o wyborach sołtysów w gminie Ciechanów, pierwsze spotkania, zgodnie z
harmonogramem, rozpoczną się od 27 maja br.
1 czerwca odbędzie się Gminny Dzień Dziecka w Chotumiu, na placu przy szkole podstawowej (boisko).
W najbliższym czasie nastąpi podpisanie umowy na zadanie pn., Cyberbezpieczeństwo”.
Zostały ogłoszone nabory na stanowisko: - 2 osoby do działu Inwestycji i Zamówień Publicznych oraz na
Eko – doradcę.
Pan Wójt poinformował o ogłoszonym konkursie na ,,Najładniejszą Posesję”.
Ad. 4 Wypowiedzi radnych gminy.
Radna Olga Grzelak – Laskowska nawiązała do spotkania sołeckiego w Goryszach, podczas którego Pan
Wójt poinformował, że odbędzie się spotkanie z przedstawicielem Powiatowego Zarządu Dróg. Zapytała,
czy spotkanie się odbyło i jakie są ustalenia odnośnie ciągu pieszo-rowerowego na odcinku Ciechanów –
Gorysze?
Radna Iwona Muczyńska zapytała odnośnie autobusów miejskich, w związku ze złożoną petycję
mieszkańców.
Radny Waldemar Chodkowski w nawiązaniu do wypowiedzi Radnej Muczyńskiej, poparł potrzebę
utworzenia nowej linii komunikacyjnej z Ciechanowa przez Ujazdówek do wsi Rykaczewo, uzasadniając
powyższą koniecznością dojazdu dzieci i młodzieży do szkół oraz dojazdu pozostałych mieszkańców, w
tym seniorów do różnego typu instytucji i placówek w Ciechanowie. Podkreślił, że organizacja transportu
zbiorowego to obowiązek i zadanie Gminy. Przypomniał, że 13 grudnia 2023 r. została złożona Petycja do
Prezydenta Miasta Ciechanów przez mieszkańców wsi Ujazdówek i Ujazdowo (petycja została rozpatrzona
pozytywnie). Poinformował, że na dzisiejszej Sesji RG złoży na ręce Pana Przewodniczącego RG kopie
posiadanej w tej sprawie dokumentacji, pozostałe dokumenty powinny być zarejestrowane w Urzędzie
Gminy.
Pan Wójt udzielił odpowiedzi:
- odnośnie ciągu pieszo – rowerowego w Goryszach – odbyło się spotkanie w Powiatowym Zarządzie Dróg,
są wstępne ustalenia. Planowane są dalsze rozmowy, w tym uwzględnienie projektu chodnika w
Goryszach, na odcinakach, które są we władaniu Gminy,
- 25 maja br. planowane jest spotkanie z kierownictwem ZKM odnośnie utworzenia linii autobusowej oraz



omówienie aspektów finansowych i celowości utworzenia niektórych proponowanych godzin kursowania,
ponieważ nowo utworzone linie powinny służyć przede wszystkim mieszkańcom Gminy.
Ad. 5 Wypowiedzi i zapytania sołtysów.
Sołtys Piotr Klimkiewicz poinformował, że na spotkaniu w Rutkach Pan Wójt powiedział o uzgodnieniach z
firmą wykonującą drogę - ul. Leśną, że pojazdy będą jeździć ul. Słoneczną. Na chwilę obecną pojazdy
dowożące materiały budowlane niszczą drogę, której nawierzchnia jest w złym stanie. Zapytał również o
zablokowaniu inwestycji planowanej drogi powiatowej do Rutek Marszewic. Zapytał, dlaczego Pani
Księgowa blokuje odpowiadanie na pisma w ustawowym terminie?
Sołtys Grzegorz Butryn poruszył sprawę oświetlenia w m. Gumowo, poinformował, że po godz. 23 nie
świeci się żadna lampa przy drodze krajowej a na Krzyżach – na nowo pobudowanej inwestycji świecą się
całą noc.
Pan Wójt udzielił odpowiedzi:
- droga użytkowana przez Powiat w Rutkach Marszewicach i Rutkach Begnach – odnośnie zaistniałej
sytuacji będą przeprowadzone rozmowy z Zarządem Powiatowym. Odnośnie drogi Leśnej odbyły się
rozmowy zarówno z PZD oraz z Panem Starostą, aby na potrzeby tej inwestycji droga powiatowa została
przebudowana,
- odnośnie oświetlenia sprawa zostanie wyjaśniona.
Pani Skarbnik odpowiedziała odnośnie odpowiedzi na informację publiczną, że nie zablokowała
odpowiedzi. Nie zgodziła się z wypowiedzią Pana Sołtysa, poinformowała, że terminowo zostało
odpowiedziane, tylko była prośba o wydłużenie terminu ze względu na nałożenie spraw w dziale
finansowym.
Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanów.
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Ciechanów. Poinformowała, że do powyższego projektu uchwały zostały wprowadzone zmiany:
wprowadza się nowe zadanie pn., Świadczenie usług powszechnych w obrocie krajowym i zagranicznym –
usługi pocztowe” (dotyczy wydatków zarówno bieżących jak i wieloletnich z limitem wydatków na 2024 r.
150.000,00 zł i na 2025 r. 150.000,00 zł. W związku z tym limit przedsięwzięć wzrósł do kwoty
28.935.0003,15 zł. pozostałe wartości, które były przeanalizowane na komisjach, nie uległy zmianie.
Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanów.
Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na rok 2024.
Pani Skarbnik poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy
Ciechanów na rok 2024, który został przedstawiony na komisjach, nie uległ zmianie. Plan dochodów
budżetu gminy Ciechanów ogółem wynosi 69.010.655,62zł, Plan wydatków budżetu gminy ogółem
wynosi 75.090.655,62 zł, w tym: wydatki bieżące w kwocie 41.719.541,78 zł; wydatki majątkowe w
kwocie 33.979.440,90 zł. deficyt w kwocie 6.080.000,00 zł, który zostanie pokryty przychodami
pochodzącymi z wolnych środków w wysokości 6.080.000,00 zł.
Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w uchwale
budżetowej Gminy Ciechanów na rok 2024.
Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do wyboru ławników.
Pan Sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania zespołu do wyboru ławników.
Poinformował, że Prezes Sądu Okręgowego w Płocku zwrócił się do Rady Gminy o przeprowadzenie
wyborów uzupełniających ławników na kadencję 2024 – 2027. Przed przystąpieniem do wyborów Rada
Gminy powołuje zespół, który przedstawia radzie gminy na sesji swoją opinię o zgłoszonych kandydatach.
Radni podczas posiedzeń Komisji zaproponowali Zespół w składzie:
- Konrad Jezierski – Przewodniczący Zespołu,
- Iwona Muczyńska – Członek Zespołu,
- Katarzyna Kaliszewska – Członek Zespołu,
- Małgorzata Czarnecka – Członek Zespołu,
- Jan Tomporowski – Członek Zespołu.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy Radni wyrażają zgodę.
Radni wyrazili zgodę.
Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie powołania



zespołu do wyboru ławników.
Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich na terenie Gminy
Ciechanów.
Pan Sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich na
terenie Gminy Ciechanów. Poinformował, że Rada Gminy Ciechanów zarządza wybory sołtysów i rad
sołeckich na terenie Gminy Ciechanów. Organy jednostek pomocniczych wybierane są na zebraniach
wyborczych spośród nieograniczonej liczby kandydatów, przez stałych mieszkańców sołectwa
uprawnionych do głosowania. Tryb i zasady przeprowadzania wyborów organów w jednostkach
pomocniczych określają postanowienia statutu danego sołectwa.
Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie zarządzenia
wyborów sołtysów i rad sołeckich na terenie Gminy Ciechanów.
Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego dla części obrębów geodezyjnych Kargoszyn, Ropele i Niestum w zakresie ustalenia
przebiegu odcinka trasy linii elektroenergetycznej 110 kV przez teren gminy Ciechanów.
Pani Agnieszka Panfil przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębów geodezyjnych Kargoszyn,
Ropele i Niestum w zakresie ustalenia przebiegu odcinka trasy linii elektroenergetycznej 110 kV przez
teren gminy Ciechanów. Poinformowała, że Inwestor - ENERGA-OPERATOR S.A. wystąpił z wnioskiem do
Urzędu Gminy Ciechanów o przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego w związku z planowaną inwestycją celu publicznego o znaczeniu ponadlokalnym,
polegającą na przebudowie istniejącej napowietrznej linii elektroenergetycznej wysokiego napięcia 110
kV relacji Ciechanów – Przasnysz. Przebudowa linii zapewni stały dopływ energii do licznych gospodarstw
domowych oraz przedsiębiorstw za pośrednictwem stacji elektroenergetycznych GPZ. Zapewni to także
bezpieczeństwo energetyczne poprzez zmniejszenie zagrożenia przerwaniem dostaw energii np. wskutek
awarii czy katastrofy energetycznej. Ponadto koszt opracowania miejscowego planu poniesie Inwestor.
Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębów geodezyjnych
Kargoszyn, Ropele i Niestum w zakresie ustalenia przebiegu odcinka trasy linii elektroenergetycznej 110
kV przez teren gminy Ciechanów.
Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ciechanowskiemu na
realizację zadania ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1222W w miejscowości Grędzice.
Pan Sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Ciechanowskiemu na realizację zadania ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1222W w miejscowości
Grędzice. Poinformował, że jest to droga powiatowa, z której korzystają również mieszkańcy Gminy
Ciechanów, ale także mieszkańcy Gminy Opinogóra, zaś dofinansowanie do przedmiotowego zadania z
budżetu Gminy w postaci dotacji celowej wyniesie do 350 000,00 zł.
Radny Waldemar Chodkowski powiedział, że powyższy projekt uchwały był przedstawiany na Komisjach.
Po przeanalizowaniu projektu uchwały, zaproponował, aby w projekcie dokonać zapisu, iż szacunkowa
wartość zadania inwestycyjnego to ok. 1 mln 400 tys. zł oraz dopisać wartości procentowe: wkład Gminy
Ciechanów i Gminy Opinogóra wyniesie po 25% a po stronie Powiatu 50%, jednak nie więcej niż 350
000,00 zł. Uzasadnił swoją propozycję tym, że jeśli zadanie finalnie było by niższe niż 1 400.000,00 zł,
wtedy pomoc finansowa ze strony Gminy również będzie mniejsza.
Pani Adwokat Kiersikowska odpowiedziała, że zapis w projekcie uchwały do 350 000,00 zł jest
wystarczający.
Radny Waldemar Chodkowski powiedział, że jeśli wartość zadania przekroczy 1,4 mln zł, to dlaczego
później Gmina ma zapłacić więcej %, niż Pan Wójt przekazał (25%).
Pan Sekretarz powiedział, że pierwotnie Zarząd Dróg Powiatowych zwrócił się o dofinansowanie w
wysokości 50%. Po rozmowach i negocjacjach została zaproponowana ze strony Gminy kwota
maksymalnie 350 tys. zł., poza tym nie jest znana kwota ostatecznego kosztu inwestycji, który będzie
znany po przetargu, w związku z tym na tym etapie wskazywanie % jest niezasadne. Zgodził się z
wypowiedzią Pani Mecenas, że zapis do kwoty 350 000,00 zł jest wystarczający.
Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi Ciechanowskiemu na realizację zadania ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1222W w



miejscowości Grędzice stosunkiem głosów:
Za – 14
Wstrzymujący – 1
Ad. 12 Przyjęcie sprawozdania z realizacji "Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów
alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii za 2023 rok.
Pani Kierownik GOPS przedstawiła sprawozdanie z realizacji „Gminnego programu profilaktyki i
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii za 2023 rok”. Poinformowała,
że środki na realizację Programu pochodziły z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów
alkoholowych. Wartość sprzedanego alkoholu w 2023 r. na terenie Gminy wyniosła 3.094.749,63 zł.
Poinformowała o podjętych działaniach przez GKRPAiN oraz o prowadzonych programach w świetlicach
socjoterapeutycznych działających w szkołach podstawowych. Pani Kierownik poinformowała, że środki
finansowe na realizację Programu były zaplanowane w wysokości:  8.366,00 zł (przeciwdziałanie
narkomanii) – realizacja 84,58% ; przeciwdziałania alkoholizmowi – 113.641,20 zł – realizacja 90,43% zł,
min. sfinansowano kolonie dla 31 dzieci, wydatki związane z prowadzeniem świetlic socjoterapeutycznych
(w tym wynagrodzenie pedagogów) wraz z realizacją programów oraz zakupem materiałów a także
posiedzenia Komisji i organizacja zajęć, warsztatów tematycznych.
Radni przyjęli sprawozdanie bez uwag.
Ad. 13 Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie
oraz Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Ciechanów za 2023 rok.
Pani Kierownik GOPS przedstawiła sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za
rok 2023. Poinformowała, że założeniem podstawowym ustawy o wspieraniu i systemie pieczy zastępczej
jest stworzenie systemu opieki nad dzieckiem i rodziną, zwłaszcza jeśli ma ona trudności w wypełnianiu
swoich funkcji.  Jej zapisy dotyczą rodzin w których występują dysfunkcje spowodowane w głównej mierze
niezaradnością życiową, złą sytuacją materialną, alkoholizmem, bezrobociem, niepełnosprawnością, co w
konsekwencji prowadzi do sytuacji kryzysowych oraz poważnych zaburzeń w wypełnianiu rodzicielskich
funkcji opiekuńczo -wychowawczych. Chodzi więc o zapewnienie pomocy, która wyeliminuje groźbę
zabrania dziecka rodzinie, podjęcie takich działań, gdzie szczególny nacisk kładzie się na ochronę praw
dziecka i współpracę z rodzicami, by dawała wymierne efekty w wychodzeniu z kryzysu i niosła
największe korzyści w rozwoju prawidłowych postaw życiowych dzieci. Pani Kierownik przedstawiła
realizację zadań własnych gminy w 2023 r. oraz osiągnięte wskaźniki realizacji programu.
Radni przyjęli sprawozdanie bez uwag.
Ad. 14 Przyjęcie Oceny Zasobów Pomocy Społecznej za 2023 rok.
Pani Kierownik GOPS przedstawiła Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej za 2023 rok. Poinformowała, że
Ocena zawiera min. dane dot.: sytuacji demograficznej i społecznej, o korzystających z pomocy i
wsparcia, dane o korzystających z pomocy i wsparcia, inne rodzaje pomocy i świadczeń, zasoby
instytucjonalne pomocy i wsparcia oraz środki finansowe na wydatki w pomocy społecznej i innych
obszarach polityki społecznej w budżecie jednostki samorządu terytorialnego.
Komisja Planowania Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednomyślnie przyjęła ww. Ocenę.
Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych, Kultury i Oświaty jednomyślnie przyjęła ww. Ocenę.
Radni przyjęli OCPS za 2023 r. bez uwag.
Ad. 15 Wolne wnioski i zapytania.
Radny Jan Tomporowski nawiązał do wypowiedzi Pana Sołtysa z Gumowa, wyjaśnił, że jest 16 posesji a
nie 6, gdzie świecą się lampy przy wspomnianej drodze. Zapytał, czy Pan Sołtys zgłasza chęć wyłączenia
tych lamp?
Sołtys Grzegorz Butryn odpowiedział, że zgłasza chęć włączenia wszystkich lamp.
Radny Tomporowski powiedział, że poprzednia Rada Gminy podjęła decyzję o czasowym wyłączeniu
oświetlenia ulicznego po godz. 23.00 na terenie całej Gminy.
Radna Czarnecka złożyła wniosek w imieniu mieszkańców wsi Nużewo o niewyłączaniu czasowym
oświetlenia ulicznego, ponieważ jest wzrost kradzieży a zmalało bezpieczeństwo na terenie wsi.
Radny Potępa zawnioskował odnośnie znaków drogowych, aby doprowadzić do odpowiedniego stanu i
ustawienia, zgłosił konieczność wycięcia poboczy w celu poprawy bezpieczeństwa w ruchu drogowym.
Sołtys Sławomir Rudnicki poinformował, że mieszkańcy Niestumia proszą o niewyłączanie oświetlenia
ulicznego po 23.00 (zwłaszcza oświetlenie ul. Polnej).



Sołtys Grzegorz Butryn zwrócił się do Pana Wójta i do Pana Radnego z informacją, iż nie chce gasić latarni
tylko chce zapalić w całej wsi latarnie.
Radny Sebastian Kania zapytał, czy jest możliwość przywrócenia świecenia latarni całą noc na obszarze
całych Gąsek, poruszył problem porośniętych poboczy (w m. Gąski), które ograniczają widoczność wjazdu
i wyjazdu, zwłaszcza w przypadku dróg podporządkowanych.
Radna Magdalena Trzaska poruszyła sprawę lokalizacji koszy na śmieci w Kargoszynie, czy jest
możliwość, aby Gmina zakupiła kosze na śmieci?
Radny Kamil Studniak poinformował, że przy drodze relacji Chotum – Modła rosną wysokie drzewa
(topole), których konary stwarzają zagrożenie. Zwrócił się z prośbą w imieniu mieszkańców, aby zostały
zniwelowane.
Radny Chodkowski zgłosił potrzebę wycięcia traw, rosnących przy przydrożnych rowach. Poinformował
także, że krzewy przeszkadzają i zagrażają bezpieczeństwu. Widoczność w takich miejscowościach jak
Rutki Begny, Rutki Głowice, Rutki Borki oraz Ujazdówek.
Radny Jan Tomporowski zwrócił się do Radnych m. Pęchcin, Ujazdówek i Rykaczewo o wspólne
wystąpienie do GDDKiA o koszenie rowów wzdłuż drogi Nr 60.
Radny Waldemar Chodkowski zadeklarował pomoc.
Ad. 16 Odpowiedzi na pytania i wnioski
Pan Wójt zwrócił się do Radnych i Sołtysów, że jeśli jeden Radny zgłasza potrzebę wycięcia traw przy
drogach, to dotyczy to całej Gminy. Dodał, że wszystkie zgłoszone postulaty przez Radnych i Sołtysów,
zostaną rozpatrzone.
Pan Wójt, w związku z upływającą kadencją sołtysów, w ramach podziękowań wręczył Sołtysom książkę
,,Obszary wiejskie wokół Ciechanowa. Gmina Ciechanów – zarys dziejów administrowania i zarządzania”
życząc kandydatom powodzenia w ubieganiu się na funkcję sołtysa. Do podziękowań przyłączył się także
Przewodniczący Rady Gminy.
Ad. 17 Zamknięcie Sesji.
Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów podziękował wszystkim za przybycie i zamknął II Sesję Rady
Gminy Ciechanów.
Protokołowała                                                                                                              Przewodniczący Rady
Gminy
Małgorzata Sochacka                                                                                                              Karol Makijonko

 

 

 

 

 

 

 


